

PYKÄLÄ RY:N

HALLITUKSEN KOKOUS 30/2016

- Aika:** 22.8.2016 klo 19.00
- Paikka:** Yhdistyksen väistötilat
Hietaniemenkatu 7 A 3. krs
- Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja
Laura Renholm, sihteeri
Tiia Takalo
Linnea Viherkenttä
Harri Gröhn
Enna Hakala
Aapo Heinäsmäki
Helinä Teittinen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 19.15.

2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

4. Ilmoitusasiat

Tilavastaava Viherkenttä kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Viherkenttää ruuasta.

Epäiltiin opintovastaava Teittisellä olevan ilmoitusasiaa.

Todettiin kaiken olevan mahdollista.

Viherkenttä paheksui sähköpostistaan ja Facebookistaan lähetettyä kirjeenvaihtoa.

Pohdittiin Viherkentän asemaa phuksien keskuudessa.

Keskusteltiin mökkireissusta. Todettiin Teittisen mökin olevan siisti ja viihtyisä. Todettiin mökin avainten kohtalon olleen surullinen.

5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

6. Yleisasiat

6.1 Tutorsitit 19.8.

Todettiin tutorsitsejä vietetyn.

Todettiin mussukkapoikien tulleen käymään sitseillä.

6.2 Phuksiviikko

6.2.1 Punssikahvit 29.8.

Keskusteltiin Punssikahvien järjestelyistä, ständinpitäjistä, yritysyhteistyöstä, valmennuskurssien ständistä tuolivarastossa, musiikista ja pukukoodista.

Keskusteltiin Paragraaffin mahdollisuudesta kerätä yhteystietoja CV-pankkiin.

Keskusteltiin hallituksen huoneesta Punssikahvien aikana.

Langettiin matkapuhelinhäiriösakko ulkoasiainvastaava Heinäsmäelle.

Keskusteltiin Casan kolmannen kerroksen koristelusta Punssikahvien aikana.

6.2.2 Lakimiesliiton info 31.8.

Keskusteltiin Lakimiesliiton infon tiloista, tarvittavasta tekniikasta, vanhempien tieteenharjoittajien osallistumisesta tapahtumaan, budjetista, pukeutumiskoodista ja mahdollisesta esiintyjästä.

Keskusteltiin Lakimiesliiton tekemistä linjauksista tapahtumasta tiedottamisen suhteen.

6.2.3 Futiscup 1.9.

Todettiin alkamisajankohdan sopivan phuksien aikatauluihin.

Keskusteltiin Futiscupin jatkojen rannekkeista ja alkamisajankohdasta.

Keskusteltiin mahdollisuudesta osallistua ilman ranneketta.

6.2.4 Pykälä-Codex –bileet 2.9.

Keskusteltiin Pykälä-Codex –bileiden etkoista Pykälän ja Codexin kerhotiloissa.

Keskusteltiin juhlien jatkoista, juomatarjouksista ja pukukoodista.

Kokoustauko alkoi kello 20.48.

Kokoustauko päättyi kello 21.29.

6.2.5 Muut phuksiviikon asiat

Ei muita phuksiviikon asioita.

6.3 Phuksiaiset 7.9.

Todettiin Phuksiaisten järjestelyjen etenevän ja phuksikapteeneita ohjeistetun tapahtuman järjestelyihin liittyen.

Keskusteltiin Phuksiaisten rastipaikoista, alkamisajankohdasta, jatkoista, jatkojenjatkoista, jatkorannekkeista ja tiedotuksesta.

6.4 Kiljava 12.-13.9.

Keskusteltiin Kiljavan busseista. Päätettiin hyväksyä Ventoniemi Oy:n tarjous busseista.

Keskusteltiin emäntien informoinnista Kiljavan, Phusisitsien ja Kaverisitsien osalta.

Keskusteltiin Kiljavan lähtö- ja paluuaikataulusta, sitseistä ja bussiläystä.

Keskusteltiin Kiljavalle mahdollisesti lanseerattavasta haalarimerkistä.

6.5 Syyskauden avajaiset 14.9.

Keskusteltiin Syyskauden avajaisten juomatarjouksesta ja Facebook-tapahtumasta.

6.6 PyKy 30.9.

Keskusteltiin PyKY-Syysklassikon yritysyhteistyöstä.

Keskusteltiin PyKY-toimikunnan kokouksen järjestämisestä syyskuun alussa.

6.7 Phuksisitsit

Todettiin Phuksisitsien tilojen olevan hoidossa.

Keskusteltiin sitsien laulunjohtajista.

6.8 Kaverisitsit 13.10.

Yleisvastaava Hakala totesi yleisvaliokunnan varapuheenjohtaja Hakkaraisen vastaavan sitsien järjestelystä.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi olevansa sitsien aikana ulkomailla.

Keskusteltiin kavereista.

6.9 Pikkujoulut 24.11.

Yleisvastaava Hakala kertoi YVK:sta valitun pienemmän tiimin, joka vastaa pikkujoulujen järjestelyistä.

Keskusteltiin mahdollisuudesta vuorata alakerran iso sali Pikkujoulujen etkoja varten.

Keskusteltiin Pikkujoulujen jatkoista ja esiintyjästä.

Keskusteltiin mahdollisista jatkojenjatkoista.

6.10 Muut syksyn tapahtumat

Keskusteltiin seuraavan vuoden pikkujoulujen baarin varaamisesta alustavasti jollekin marraskuun perjantaille.

Keskusteltiin Ulottuvuusbileiden, Sonniaisten, Glamour-, Korruptio- ja Pykälä-Codex –sitsien päivämääristä.

Sihteeri Renholm totesi Kiitosristeilyn järjestelyjen olevan kunnossa.

6.11 Muut yleisasiat

Ei muita yleisasioita.

Kokoustauko alkoi kello 22.45.

Kokoustauko päättyi kello 23.03.

7. Tiedotusasiat

7.1 Nettisivujen päivittäminen

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

Keskusteltiin tulevista blogikirjoituksista.

Keskusteltiin eSports Club Frägin lisäämisestä nettisivujen kerholistaukseen.

Keskusteltiin vanhan palvelimen poistamisesta.

7.2 Inter Vivoksen nettisivut

Keskusteltiin Inter Vivoksen uusista nettisivuista.

7.3 Phuksiviikon tiedotus

Ei uutta asiaa phuksiviikon tiedotuksesta.

Keskusteltiin Pykälä-Codex –bileiden tarkemmista tiedoista.

7.4 Muut tiedotusasiat

Ei muita tiedotusasioita.

8. Opintoasiat

8.1 Seminaarivapaapaikat

Todettiin, että Talentumin seminaarivapaapaikkoja ei voi enää muuttaa.

8.2 Muut opintoasiat

Opintovastaava Teittinen kertoi käyvänsä keskustelua ON-maturiteetin muuttamisesta Moodle-verkkokurssiksi.

Teittinen kertoi työharjoitteluopintopisteistä käydystä keskustelusta.

Teittinen kertoi opintoneuvonnan järjestäytymisestä ja kehotti toistaiseksi käyttämään Porthanian opintoneuvontaa.

9. Ulkoasiat

9.1 Tulevat KV-viikot

Todettiin KV-viikkojen olevan tulossa.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Uppsalan KV-viikon ilmoittautumisen tulevan kohta.

Heinäsmäki kertoi KV-viikkoaiheisen blogitekstin aikataulusta.

9.2 Vaihtarisitsit

Todettiin Vaihtarisitsien olevan 16.9.

Keskusteltiin sitsien laulunjohtajista ja jatkobaarista.

9.3 Muut ulkoasiat

Keskusteltiin uusista laulukirjoista.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki totesi ulkoasioiden sujuvan hyvin.

Keskusteltiin SHS:n hallituksen tapaamisesta.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takalo ottamaan tiedotushylamaitotölkki syliin.

Vastaanotettiin CodexPressen 4/2016.

Vastaanotettiin kutsu Artikla ry:n 37. vuosijuhlille lauantaina 29.10. Todettiin koko hallituksen osallistuvan vuosijuhlille ja akateemiselle silliaamiaiselle edustamaan yhdistystä.

Keskusteltiin Sörnäisten kerhotiloille menevästä postista.

Keskusteltiin yhteistyöainejärjestöjen hallitustapaamisten aikatauluista.

10. Tila-asiat

10.1 Remontti

Ei uutta asiaa remontista.

10.2 Väistötila

Keskusteltiin väistötilojen ehostamisesta, avaimista ja siivoamisesta.

Keskusteltiin Casa Academican alasalin avaimista.

Todettiin väistötilojen valojen korjattavan seuraavana päivänä.

Keskusteltiin valiokuntien ja hallituksen perehdyttämisestä väistötiloissa toimimiseen.

Keskusteltiin Pykälän jäsenyyden todentamisesta bileiden yhteydessä.

10.3 Muut tila-asiat

Ei muuta tila-asiaa.

11. Yrityssuhdeasiat

11.1 Yhteistyötapaamiset

Keskusteltiin laulukirjojen ja toimistotarpeiden yritysytteistyöstä.

11.2 Vuosijuhlat

Ei uutta asiaa vuosijuhlista.

11.3 Muut yrityssuhdeasiat

Keskusteltiin phuksiviikon jäseneduista.

Keskusteltiin yhteistyösopimusten allekirjoittamisesta.

Keskusteltiin phuksiexcujen aikatauluista.

Pohdittiin mahdollisuutta koota phuksikassi.

12. Talous

12.1 Valmennuskurssit

Ei uutta asiaa valmennuskursseissa.

12.2 Spex

Tilavastaava Viherkenttä totesi perehdyttävänsä Spexin toimijoita väistötiloissa toimimiseen.

12.3 Avustushakemukset

Ei uusia avustushakemuksia.

12.4 Muut talousasiat

12.4.1 Toimiston maksupäätelaitteen hankinta

Taloudenhoitaja Gröhn totesi maksupäätelaitteen hankinnan edenneen.

Keskusteltiin sopimusten arkistoinnista.

12.4.2 Muut talousasiat

Keskusteltiin tilikartan ja talousarvion uudistamisesta.

13. Muut esille tulevat asiat

13.1 Lexin fuksiviikko

Keskusteltiin Lexin fuksiviikon Pykälän rastista ja pukukoodista.

Keskusteltiin osallistuvista hallituksen jäsenistä.

13.2 Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin SAKKEN lipunmyynnistä pykälisteille.

Keskusteltiin mahdollisesti olemassa olevista avaimista Pykälän kerhotilojen oven kiinteään lukkoon.

14. Seuraava kokous

Todettiin seuraavan kokouksen olevan sunnuntain 28.9. kello 16.

15. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 0.47.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Katariina Järvi
Puheenjohtaja

Laura Renholm
Sihteeri